
 

Protokół z posiedzenia 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 18 września 2018r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 

18 września 2018 r. o godzinie 19:00 w siedzibie TD UJ. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady: 

Łukasz Chyla 

Paweł Winiarski 

Emil Antipow 

Szymon Król 

Wojciech Micygała 

Damian Miszczyński 

Piotr Piszczek 

Magdalena Wąsowicz 

 

Komisja Rewizyjna: 

Natalia Czyżowska 

Anna Łozińska 

 

 

Goście: 

Nadia Gubernat 

 



Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie programu posiedzenia.  

3. Zatwierdzenie składu Komisji Odwoławczej ds. Akademików (Anna Duda, Karolina 

Karwowska, Nadia Gubernat) 

4. Zatwierdzenie II tury przyznawania miejsc w domach studenckich (ref. P. Winiarski) 

5. Zatwierdzenie reprezentantów doktorantów w komisji stypendialnych ds. stypendium 

doktoranckiego oraz zwiększenia stypendium - Wydział Filologiczny. 

6. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady z 11 czerwca. 

7. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady z 10 września.  

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

O godzinie 19.07 Magdalena Wąsowicz otworzyła posiedzenie. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie programu posiedzenia 

Zatwierdzono jednogłośnie program posiedzenia. 

Damian Miszczyński jednogłośnie został wybrany na protokolanta posiedzenia. 

 

19.07 - wchodzą: Radny Łukasz Chyla i Anna Łozińska z Komisji Rewizyjnej. 

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie składu Komisji Odwoławczej ds. Akademików (AD, KK, NG) 

 

Nadia Gubernat opowiedziała o sobie w kilku słowach przed głosowaniem Rady. 

Powołano jednogłośnie komisję skrutacyjną do tajnego głosowania w sprawie osobowej w 

składzie: Łukasz Chyla, Anna Łozińska, Szymon Król. 



Komisja skrutacyjna obwieściła wyniki: na każdą z osób kandydujących oddano 6 głosów 

ważnych na TAK, 1 głos był nieważny. 

19.13 - wchodzi Natalia Czyżowska. 

19.14 - opuściła miejsce obrad Nadia Gubernat. 

 

 

Punkt 4 

Zatwierdzenie II tury przyznawania miejsc w domach studenckich (ref. P. Winiarski) 

Paweł Winiarski przedstawił dokument z wynikami II tury przyznawania miejsc w domach 

studenckich. N. Czyżowska zapytała o ilość jednoosobowych pokojów do rozdysponowania, a P. 

Winiarski udzielił szczegółowej odpowiedzi na temat dostępności pokojów. M. Wąsowicz 

zarządziła głosowanie. Rada jednogłośnie zatwierdziła wyniki II tury. 

 

Punkt 5 

Zatwierdzenie reprezentantów doktorantów w komisjach stypendialnych ds. stypendium 

doktoranckiego oraz zwiększenia stypendium - Wydział Filologiczny 

 

M. Wąsowicz przedstawiła siebie jako osobę kandydującą na tę funkcję, po czym zarządziła tajne 

głosowanie w sprawie osobowej. Komisja Skrutacyjna zebrała głosy, po czym obwieściła, że padło 

7 głosów ważnych na TAK za kandydaturą M. Wąsowicz.  

 

Punkt 6 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady z 11 czerwca 

6 głosów za, 1 wstrzymujący się. 

 

Punkt 7 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady z 10 września 

6 głosów za, 1 wstrzymujący się. 

19.25 - wchodzi Piotr Piszczek. 

 

 



 

Punkt 8 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Szymon Król zapytał Łukasza Chylę o jego postępy ws. założenia stowarzyszenia mającego na 

celu pozyskiwanie finansowania na działalność doktorantów ze źródeł zewnętrznych. Ł. Chyla 

powiedział, że został okradziony w Portugalii, wskutek czego stracił laptopa z prezentacją, która 

przedstawiała aktualną sytuację stowarzyszenia. Zdeklarował, że przygotuje ją ponownie na 

następne posiedzenie. 

Rada poruszyła kwestię spotkania ABC Doktoranta oraz wycieczki integracyjnej do Budapesztu. 

N. Czyżowska zapytała Wojciecha Micygałę o kalendarz szkoleń TD UJ. Odpowiedział, że 

takiego na ten moment brak. Wywiązała się rozmowa nt. szkoleń, które są planowane, jak np. 

szkolenie z narzędzi do statystyki oraz z savoir-vivre’u. 

M. Wąsowicz poruszyła kwestię niedziałającego zespołu ds. współpracy międzynarodowej, 

którego przewodnicząca niedawno zrezygnowała ze swojej funkcji. Zespół najprawdopodobniej 

zostanie zawieszony lub rozwiązany na najbliższym posiedzeniu Rady. 

 

Punkt 9 

Zamknięcie posiedzenia 

O godzinie 19.40 Magdalena Wąsowicz zamknęła posiedzenie Rady. 


